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LEDENVERGADERING  
27 juni 2024  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  

Eugene van den Eijnden, Jan van den Eijnden, Peter Tange, Kees Rommens, Ton Manni, Wout Huijgens, Mark van Doorn, Ton Manni, Sjef Robben  en namens 
bewoners Wiekenkruis aanwezig Frank Withagen, Gerard Brouwer en Eric Stoutjesdijk  
 
.  

Afwezig m.k.: Cora Hoogcarspel, Marissa Zegers, Marloes Roks, Kees Kaijser, Wim Buys 
  Roger Brusselaars, 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom, bijzonder afvaardiging bewoners Wiekenkruis  

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
29-2-2024 

 akkoord  

3.  Schans 6 Aanwezig bewoners Schansbaan en 
directe omgeving 

Vertegenwoordigen bewoners Wiekenkruis. 
Wat er nu gewenst wordt door gemeente is niet wat bewoners van 
Wiekenkruis in het verleden is toegezegd. Wiekenkruis zou een 
overgangsgebied worden tussen de bedrijven en een nieuw te realiseren 
woongebied. (= Schans 6). 
Ook over de grootte van de percelen zouden eerder afspraken gemaakt 
zijn. Langs Wiekenkruis was 1500 M2 de max, op Schans 6 zou door de 
gemeente percelen tot 3500 M2 gepland zijn. 
Bewoners voelen zich min of meer overvallen door de gemeente. Van 
een goede communicatie is volgens hen geen sprake. Gemeente 
verschuilt zich achter provincie; “als we anders gaan bebouwen dan 
heeft gemeente veel uit te leggen aan de provincie”. 
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School de Spil zou geen grote bewaren hebben tegen de vestiging van 
industrie naast en achter de school. 
Belangrijk is om te weten dat de raad uiteindelijk goedkeuring moet 
geven aan het plan. Dit moet alle stadia nog doorlopen van 
goedkeuringen. Omwonenden kunnen ook nog hun visies en bezwaren 
indienen en dit kan tot en met de Raad van Staten. 
Dorpsraad Halsteren is voornemens om in september 2024 een 
hoorzitting te organiseren waarin belanghebbenden en de politiek met 
elkaar in gesprek kunnen gaan over de mogelijkheden van inrichten 
Schans 6. 
 

 
 
 
 
 
 
 
PT 

4.  Post/berichten  *info over planning Tholenseweg 
*info “op weg naar RES 2.0” 
*diverse brieven PFAS verontreinigingen Sabic 
*Brief aan college GL/CDA/VBoZ m.b.t. Schans 6 
*info Rubeerdijk 
*wijkkrant Noordgeest 
*Ad Hagenaars over snelheid verkeer Tholense weg. 
 Even afwachten wat herinrichting oplevert 
*Roger Brusselaars onderhoud Rotonde Vogelenzang 
 Onmiddellijk ingrijpen van vz levert resultaat; sponsoring wordt zeer  
 Binnenkort overgenomen door scholenbestuur ABBO 

 

5.  Actie ledenwerving  Rabo support. 
Speciale actie; spandoek laten maken; folder laten drukken. 
Leden zoeken m.b.v. sponsoring . Vooral jongeren, dames heren.  

 

6.  Milieuzaken  loopt  

7.  Raad in de straat Verslag bijeenkomst 17-6 Halsterse Krant gelezen? Dan ben je goed op de hoogte. 
Jammer dat er een paar politieke partijen er niet waren. 

 

8.  Gesprek college Verslag bijeenkomst 24-6 Antwoorden van GGZ aan gemeente worden z.s.m. ook aan de 
Dorpsraad bekend gemaakt. 
Veiligheid Dorpsstraat; er wordt actie ondernomen op de meerst urgente 
plaatsen; wortels/bomen verwijderen en bestrating herstellen. 
Er wordt later groot onderhoud gepleegd in de Dorpsstraat. Dit moet 
vooraf worden begroot. 
 
Gemeente houdt wat betreft inrichting Schans 6 vast aan bouw industrie. 
(wonen – werken). 
Hierover zouden al afspraken zijn gemaakt met provincie. Ook blijft 
gemeente zeggen dat er volop vraag is naar industrieterreinen. 
Nogmaals gewezen op de Ster van Lepelstraat.  
 
Financiering van Dorpsraad is veilig gesteld. Moet nog wel in de raad 
worden besproken. 
 
  

 



9.  Woningbouw Halsteren  Geen opmerkingen  

10.  Burgerparticipatie  
 

Geen opmerkingen  

11.  Samenwerking Dorpsraad 
Lepelstraat 

 Was voor TenneT. Indien nodig wordt contact opgenomen met DRL  

12.  Auvergnepolder *verdeelstation 
 
*Windmolens 
 
*Industriegrond 
 

28 aug commissie; 5 sept. Raadsvergadering 
 
Puur Energie blijft plannen doorduwen. Gemeente behandelt geen 
enkele aanvraag voordat de nieuwe RES bekend is. 
In RES 1 is een zoekgebied aangewezen en Rubeerdijk valt daarbuiten. 
Voor Auvergnepolder zuid ligt een verzoek om twee wegen te gebruiken 
om de windmolens te kunnen bereiken. 
 
Economische visie van gemeente; invullen van de Auvegnepolder met 
industrie. DRH blijft bij “handen af van de Auvergnepolder”. 

 

13.  St.Elisabeth  Tante Louise maakt melding van problemen met aansluitingen op 
elektriciteitsnet. 
Op oude Elisabeth bestaat nog een aansluiting. 

 

14.  Bouwactiviteiten Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
 
*Mozartstraat 
 
*hart van Halsteren  

*gaat gestaag verder 
 
*wordt na bouwvak opgepakt 
 
Sloop zou voor bouwvak gereed moeten zijn 
 

 
 
 
 

15.  Braderie / Kermis  
 

Geen opmerkingen  

16.  Visie buitengebied Mits Kees terug is van vakantie en tijd 
heeft gehad zich er in te verdiepen 

Geen opmerkingen  

17.  Vergaderdata Door (gedeeltelijke) sluiting van 
Wittenhorst in vakantieperiode is 
eerstvolgende ledenvergadering pas 
op 26 september. Voorstel is om de 
bestuursvergadering van 5 sept. om te 
zetten in een ledenvergadering. 

Voorstel  akkoord  

18.  Rondvraag    
 
 

 
Volgende bestuursvergadering 15 aug  en ledenvergadering 5 september. 
Ledenvergadering van 29-8 vervalt (Wittenhorst alleen overdag open)  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


